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产品详情

加拿大的主要港口对供应链管理尤为重要，这5个澳大利亚大的一个主要港口是加入澳大利亚市场关键门
户网。澳大利亚与中西部、东部地区和北边交界，与美国交界，经济兴旺，是承运人的佳选择终点。

为了能让货品进到澳大利亚，跨境运输比较常见。一些经销商根据美加边境运输货品，而另一些经销商
则通过下边列出的澳大利亚五个较大海港运输货品。从车辆到冷藏货物，再从食品等易腐烂物件，再到
另一个正餐，每一年通过这个澳大利亚大中型海港进口的使用价值数十亿美元货物。这包含澳大利亚一
年进口的总额的大概 20%，其他部分根据国际空运和路运运至澳大利亚。

 

不管是国际空运或是国际海运，澳大利亚全是主要的商贸终点之一。这一北美国家从北大西洋一直延伸
至中国太平洋，有着三个国土和十个省。它乃至往北转为北极冰。Canada is one of the premier destinations
for trade whether airborne or seaborne. This North American country runs all the way from the Atlantic to the Pacific
Ocean with its three territories and ten provinces. It even veers towards the Arctic Ocean to the north.

澳大利亚不但因其枫糖浆而闻名，并且其总面积占北美大陆的五分之二。因为其与好几个海宾交界，因
而它有着一些世界高效率、现代化海港。Canada is not only famous for its maple syrup but for its size which is
two fifths of the North American continent. Since it borders several ocean fronts, it has some of the most efficient and
modern ports in the world.

以下属于澳大利亚 5 个大的一个主要港口

1.  洛杉矶港 Port of Vancouver

澳大利亚大的一个主要港口是洛杉矶港，这并不奇怪。来自世界各地的货品，尤其是来源于亚洲地区大
量的货品，很多进到洛杉矶港，洛杉矶的货运公司将货物运送到加拿大和美国终的终点。



该海港由洛杉矶弗雷泽港务管控，是所在国大的港口。在北美，它吨数容积排名第三。做为推动我国与
其它世界经济体中间贸易的主要港口，因为他在不同海洋贸易线路和江河渔道间的发展战略。它是由盘
根错节州际公路和铁路网络提供帮助。Overseen by the Vancouver Fraser Port Authority, this port is the
country’s largest port. In North America, it’s the third largest in terms of tonnage capacity. As the main port
facilitating trade between the nation and other world economies because of its strategic positioning between the
different ocean trade routes and the river fishing lanes. It’s serviced by an intricate network of interstate highways
and rail lines.

该海港处理好所在国超出 7600 万吨级货物总产量，大概等同于来源于全世界贸易国的超出 430 亿美元进
出口货物。海港有着25个海运集装箱、散柜和散杂货港口，立即为30,000多位从业国际海运货品、造船业
和维修、游轮业和其他非国际海运公司的本人给予就业岗位。国际海运货运物流单位是海港大的一个固
定收入和顾主，其次游轮领域。The port handles over 76 million metric tonnes of the country’s total cargo
which loosely translates to over $43 billion in import and export goods from global trading partners. With 25 terminals
handling container, bulk cargo and break cargo the port provides employment directly to over 30,000 individuals who
deal with the maritime cargo, shipbuilding and repairs, the cruise industry and other non-maritime enterprises.

洛杉矶是温哥华 - 阿拉斯加犬豪华游轮的产业基地海港。The maritime cargo sector is the largest revenue
producer and employer in the port followed by the cruise industry sector.

2. 多伦多市港 Port of Montreal

多伦多市港在创新方面是一个非常先进的海港，非常受人工智能技术推动，被视为是世界上先进的海港
之一。多伦多市港与 140 个国家和地区相接，仅仅在 2019 年就处理好 4060
万吨级货品，占当初在加拿大处理全部商品的 10%
之上。液态散柜、海运集装箱和海工船的处理量较大，每天都有超出 2,500 辆货车驶往多伦多市港。

该海港坐落于圣劳伦斯河航线，对魁北克和多伦多市经济的形成了深远影响。这是因为其坐落于北美地
区、伊比利亚半岛和欧洲中间少直接的贸易路线。Located on the Saint Lawrence River seaway this port has
had a massive impact on the economy of Quebec and Montreal. This is because it lies on the shortest direct trade
route between North America, the Mediterranean region and Europe.

使用一些前沿技术保证了这一海港效率。她们刚开始应用人工智能技术推动智能来预测分析驾驶员提货
或装卸货物的佳时期。除此之外，她们还获得了基本建设第五个港口码头资金，这使得该海港的容积比
现阶段少 145 万集装箱的年容积还要大。拥有新码头，该海港预计可以解决 210
万集装箱。该海港每一年货物吨数超出3500万吨级。Using some of the latest technology has ensured efficiency
in this port. They just started using AI driven intelligence to predict the best times for drivers to pick up their or drop
off their containers. In addition, they have received funding for the construction of a fifth container terminal which
gives the port even greater capacity than its current annual capacity of at least 1.45 million TEUs. With the new
terminal the port is projected to be able to handle 2.1 million TEUs. The cargo tonnage of this port annually is more
than 35 million metric tonnes.
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